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ΘΕΜΑ: «ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ 21-2-2024        

 
         Καλείστε να συμμετέχετε την 21η Φεβρουαρίου 2024 ημέρα Τετάρτη και ώρα 17:00΄ στην 

ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ (εγκ. 1237/94548/6.11.2023 του ΥΠ.ΕΣ) στην 

αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου στο REX στον γ΄ όροφο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 

67Α παρ. 3 ν.3852/10, όπως προστέθηκε από το άρθρο 7 του ν.5056/2023. 

 

        Για τη συζήτηση των παρακάτω θεμάτων τα οποία κατατέθηκαν εγγράφως στη 

Γραμματεία του Δημοτικού Συμβουλίου από τους παρακάτω Δημοτικούς Συμβούλους με την 

ακόλουθη σειρά : 

 

1.  Βίλα Κούνδουρου – Τοπόσημο στην περιοχή μας - Συζήτηση (κ. Καραμανώλη 

Σοφία Δημ. Σύμβουλος πλειοψηφίας) 

2.  Συνεργασία του Δήμου με το ΚΤΕΛ για την καλύτερη εξυπηρέτηση των κατοίκων 

των μικρών μας Κοινοτήτων (κ. Φανουράκη Ευαγγελία Ανεξάρτητη Δημοτική 

Σύμβουλος) 

3.  Συζήτηση για τη δημιουργία νέων δομών ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ ΑμΕΑ, για την κάλυψη 

των αναγκών του λαού και της νεολαίας στο Δήμο Αγίου Νικολάου (κ. Φιλιππάκης 
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Γεώργιος Δημ. Σύμβουλος ελάσσονας μειοψηφίας) 

4.  Ζητείται ενημέρωση σχετικά με τις οφειλές του πρώην Νομικού Προσώπου 

ΠΑΟΔΑΝ μετά τις δηλώσεις του Δημάρχου και του Αντιδημάρχου Πολιτισμού – 

Τουρισμού (ερώτηση από κ. Αλεξάκη Χαρ. επικεφαλής της μειοψηφίας 2ης 

παράταξης σε εκλογική δύναμη) 

5.  Ζητείται ενημέρωση σε ποιο στάδιο βρίσκεται η «τακτοποίηση» της Λαϊκής Αγοράς 

(ερώτηση από κ. Καρνιαδάκη Δέσποινα Δημ. Σύμβουλο μειοψηφίας) 

6.  Τοποθέτηση σχετικά με την κατάσταση των σχολικών κτιρίων στο Δήμο Αγίου 

Νικολάου (κ. Γάλλου Μαρία – Ναυσικά Δημ. Σύμβουλο πλειοψηφίας) 

7.  Ζητείται ενημέρωση σε ποιο στάδιο βρίσκεται η αποκατάσταση των κτιριακών 

φθορών του 3ου Δημοτικού και του 3ου Νηπιαγωγείου και η ολοκλήρωση του έργου 

της δεύτερης εισόδου του 3ου Δημοτικού Σχολείου Αγίου Νικολάου (ερώτηση από 

κ. Χανιωτάκη Άννα Δημ. Σύμβουλο μειοψηφίας) 

 -Υπάρχει μελέτη ενεργειακής αναβάθμισης του Β Δημοτικού Σχολείου Αγίου 

Νικολάου σε επίπεδο τευχών δημοπράτησης. Έχει γίνει επαφή με το Κέντρο 

Ανανεώσιμων Πηγών Εξοικονόμησης Ενέργειας προκειμένου να ενταχθεί στο 

χρηματοδοτούμενο πρόγραμμα ΗΛΕΚΤΡΑ και να μην χαθούν οι ημερομηνίες  

υπαγωγής στο πρόγραμμα; (ερώτηση από κ. Κωνσταντίνο Καστελλιανάκη Δημ. 

Σύμβουλο) 

8.  Ζητείται ενημέρωση σχετικά με την εξέλιξη της πορείας των Β.Α.Α. Υπάρχουν 

μελέτες και σχετικές εγκρίσεις που αφορούν τον παραλιακό δρόμο Αγίου Νικολάου, 

την πλατεία του Σχίσματος Ελούντας και την αποπεράτωση του βρεφονηπιακού 

σταθμού Αγίου Νικολάου. 

Προχωρούν με βάση τα χρονοδιαγράμματα που έχουν τεθεί έτσι ώστε να μην 

χαθούν οι χρηματοδοτήσεις τους; (ερώτηση από κ. Θωμά Χαριτάκη επικεφαλής 

της μειοψηφίας 1ης παράταξης σε εκλογική δύναμη)  

9.  Ζητείται ενημέρωση σχετικά με τις δηλώσεις της Δημοτικής Αρχής ότι προτίθεται να 

δώσει σε κοινή χρήση το τούνελ της λίμνης. Έχει γίνει αυτοψία από τις τεχνικές 

υπηρεσίες του Δήμου έτσι ώστε να διασφαλιστεί η ασφάλεια των επισκεπτών του; 

(ερώτηση από κ. Γιώργο Βάρδα Δημ. Σύμβουλο της μειοψηφίας) 

10.  Τι προτίθεται να κάνει η Δημοτική Αρχή έτσι ώστε να  διασφαλιστεί η ομαλή 



λειτουργία των καταστημάτων στο Σίσι, μετά την καθαίρεση των παράνομων 

κατασκευών από τους ιδιοκτήτες τους, ενόψει της έναρξης της νέας τουριστικής 

περιόδου; (ερώτηση από κ. Μανόλη Λεμπίδη Δημ. Σύμβουλο της μειοψηφίας) 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΚΑΡΑΜΑΝΩΛΗ ΣΟΦΙΑ  

Ακριβές Αντίγραφο 
Η Γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου  
Κριτσωτάκη Ελένη           

 

 

 


